



صفوة العطور

Safwa Perfumes

---

---



المملكة العربية السعودية  
KINGDOM OF SAUDI ARABIA



شام عزك يا وطن



## ② من نحن:

تأسست شركة صفوه العطور للتجارة عام ١٩٨٠م في منطقة الرياض . وانطلقت في العمل بشكل مؤسسي ومنظم وفق أحدث الأساسيات والأنظمة الإدارية وبكوادر سعودية وعربية مؤهلة وذات خبرة وتجربة كبيرة في السوق المحلية والعربية والعالمية . وقد توجت الشركة بجهازها في السوق المحلية بإحتلالها صدارة وريادة تجارة العطور ومواد التجميل والأكسسوارات في المملكة وحصولها على حصة سوقية كبيرة ومفهأً للدراسات والأبحاث التسويقية وووهاً لحجم المنتجات المصنعة ذات الجودة العالمية والتتنوع الكبير في المنتجات .

## ③ About Us:

Safwa Perfumes Trading Company was established in 1980 in Riyadh region, and started to work in an institutionalized and organized manner according to the latest foundations and administrative systems and qualified Saudi and Arab cadres with great experience and experience in the local, Arab and international market. And accessories in the Kingdom and obtain a large market share according to studies and marketing research and according to the size of manufactured products of international quality and great variety of products.

## رؤيتنا :

أن تكون شركة صفوه العطور هي الأسم الأول وال الخيار الأفضل للعملاء لشراء منتجات العطور ومستحضرات التجميل على المستوى المحلي والأقليمي.

### Our Vision:

To be the first name and the best choice for customers to buy perfume and cosmetics products locally and regionally.

### رسالتنا :

توفير منتجات ذات جودة عالية من مصادرها العالمية ورفدها  
بصفة للبي رغبات العملاء ونقل تلك الخبرات لتصنع في  
المملكة.

### Our Mission:

Providing high quality products from international sources and value added to meet the wishes of customers, and transfer those experiences to be manufactured in the Kingdom.



## ④ أهدافنا :

- Expanding the retail sector and opening a new chain of exhibitions.
- Creating new products of perfumes and cosmetics according to customers' wishes and market needs.
- Cover the presence of the company's products in all regions of the Kingdom and in all sales outlets.
- Build strategic companies with suppliers and major customers.
- Opening new outlets in the government and private sectors.
- Active participation in international and international exhibitions.
- Promote the acquisition of a large share of the perfume and cosmetics market.
- Building bridges to communicate with organizations, bodies and charities to create social solidarity for the benefit of the community.
- Contributing to enhancing the Kingdom's Vision 2030.

- التوسيع في قطاع التجزئة وفتح سلسلة معارض جديدة.
- ابتكار منتجات جديدة من العطور ومواد التجميل وفقاً لرغبات العملاء واحتياجات الأسواق.
- تغطية تواجد منتجات الشركة في كافة مناطق المملكة وهي جميع منافذ البيع.
- بناء شركات استراتيجية مع الموردين وكبار العملاء.
- فتح منافذ بيع جديدة في القطاعات الحكومية والخاصة.
- المشاركة الفاعلة في المعارض الدولية والعالمية.
- تعزيز الأستدوار على حصة كبيرة من سوق العطورات ومواد التجميل.
- بناء جسور تواصل مع المنظمات والهيئات والجمعيات الخيرية لعمل تكافل إجتماعي يستفيد منه أبناء المجتمع.
- المساهمة في تعزيز رؤية المملكة 2030.

## قيمـنا :

- السعر المناسب مقابل الجودة العالمية.
- الأمانة والشفافية.
- التطوير المستمر والابتكار.
- عملاؤنا وموظفيـنا من أهم أصول الشركة.



## Our Values:

- The right price for high quality.
- Honesty and transparency.
- Continuous development and innovation.
- Our customers and employees the most important assets of the company.

## خدماتنا : ②

- صناعة و توفير أجود العطور الفرنسية والشرقية.
- تجارة مواد و مستحضرات التجميل بجودة عالمية.
- صناعة وتجارة البخور ومعطرات الجو والمفارش والسيارات.
- صناعة العطور بأسماء الشخصيات الاجتماعية المعروفة.
- صناعة العطور بأسماء الشركات والمؤسسات والهيئات الحكومية والخاصة .

## ③ Services and products of the company:

- Manufacturing and providing the finest French and Oriental perfumes.
- Trading Materials and cosmetics with international quality.
- Manufacture and trade of incense and air fresheners and mattresses and cars.
- Perfume industry names of social figures known.
- Perfume industry names of companies, institutions and government and private bodies.



*The Prince*

MAJID  
ALMOHANDIS

منتجاتنا : 

Our products:



DIVO BLOOM



DIAMANT VIOLET



PRIMA UOMO



NARCOTIC ROUGE



HAUTE ROSES



ITALIAN DELUXE



LOVE IN ROUGE



SILVER INTENSIVE



Prive Vert



Sicily



ROUGE WILD FEELING



JARDIN AQUA

## مميزاتنا :

- منتجات متنوعة عالية الجودة بسعر مناسب
- قوّة تصنيعية كبيرة
- حجم انتشار وتواجد كبير على مستوى المملكة
- الريادة في تجارة وصناعة العطوّر

## Our advantages:

- Diverse high quality products at a reasonable price.
- large manufacturing strength.
- The size of the spread and a large presence at the level of the Kingdom.
- Leadership in the trade and manufacture of perfumes



فروعنا :

Our branches:





صفوة العطور

Safwa Perfumes



✉ info@safwaperfumes.com

🌐 www.safwaperfumes.com

📞 9 200 27 9 27

Kingdom of Saudi Arabia - General Administration - Riyadh - Al-Futtah district - Ibrahim Al-Tasani Street - next to the electricity company - Tel: +966 11 4032198 - Fax: +966 11 4032198 - P.O.Box: 19495 - Zip Code: 11435

Jeddah Branch - Tel: +966 12 6426311 - Dammam Branch - Tel: +966 13 8158974 South Branch Tel: +966 17 2210075